

Terms and Conditions

1. Participants must study the rules and regulations of the Carbon Neutrality Competition (the “Competition”) carefully before enrolment. Upon submission of enrolment, Participants are deemed to have accepted all the Terms and Conditions of the Competition, the rules as stipulated and also to those that may be later introduced by the Organizers.
2. The Organizer reserves the right to suspend, modify or terminate the competition and/or any of these Terms and Conditions without prior notice. In case of any dispute, the Organizer’s decision shall be final and binding.
3. Participants must ensure that all information and documents provided are true, accurate, and complete.
4. The decisions of the judging panel shall be final. No appeals will be entertained.
5. The Organizer and its agents shall have the absolute discretion to use any photograph, video or any other records of the Competition for any lawful purposes including advertising and promotion of the Competition.
6. The Organizer shall not be responsible for any loss, damage, injury or accident directly or indirectly from or in connection with the participation of the Competition.
7. All prizes offered in the Competition are non-exchangeable, non-transferable, and non-redeemable for cash or other rewards. In the event that a reward is unavailable due to circumstances beyond the control of the Organizer, the Organizer reserves the right to replace the reward with another prize at their absolute discretion. The Organizer will not be held responsible for any expenses, inconvenience, or costs incurred due to the delay, postponement, or cancellation of any event.
8. Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of the contents contained in the Terms and Conditions, the English version shall prevail.

條款及細則

1. 參賽者於報名前必須細閱比賽條款及細則。報名表格一經遞交，即表示參賽者遵守及接受在此及其後所有主辦單位所引入之一切參賽條款、細則及安排。
2. 主辦單位可修改本條款及細則及/或更改或終止比賽而無須另行通知。主辦單位的決定為最終決定。
3. 參賽者必須確保提供的所有資訊及文件，均屬真確無誤及詳盡。
4. 本比賽結果以評審團的決定為準，參賽者不得對本比賽結果提出異議。
5. 主辦單位及其代理商有權使用任何有關活動之相片、影片及活動紀錄作任何合法用途，包括活動宣傳之用。
6. 主辦單位不會對任何人因參加該項活動而直接或間接地發生之任何事故、傷害或損失承受任何責任。
7. 所有比賽獎品不可兌換，轉讓，兌換現金或其他獎勵。如果由於主辦單位無法控制的情況下而無法提供獎品，主辦單位保留以其他的禮品代替的權利。因任何事件的延誤，推遲或取消而引起的任何費用或不便，主辦單位概不負責。
8. 若本條款及細則的中英文版本有任何歧異，應以英文本為準。